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Bestyrelsesmøde den 1/11/2023 Kl. 18.00 
Sted (hos Keld) 

Deltagere: Martin, Carsten H, Per, Rikke, Keld, Bo. Arne 
 

 
Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden. 
2. Godkendelse sidste mødereferat. 
3. Nyt fra formanden 
4. Indkomne forslag 
5. Status  

a. grønne områder 
b. legepladser 
c. veje 
d. Kasserer 

6. Eventuelt.  
 
Kommende planlagte møder: 
1. November (hos Keld,  
30. November (hos Martin) 
 
- alle fra kl. 18.00 
 

 
Referat 
 

1. Godkendt 
2. Godkendt, Martin gives mandat til at udføre redaktionelle ændringer 
3. Enkelte henvendelser: 

a. Bekymringer vedr. storm, men Grundejerforening foretager sig 
p.t. ikke yderligere 

b. Gustavsminde: Hækken er flyttet, således den nu er i 
overensstemmelse med reglerne. 

c. Gustavsminde: 4 Træer fældes og der plantes 2 nye træer. 
Rodfræses. Årsag: Det er afdækket af grundejer og 
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entrepenør at nuværende træer står for tæt på skel til 
grundejer, nærmere end 2 meter. 

d. Verdo: Formanden har givet tilladelse til at varmeselskabet 
fjerner læbælter ved legeplads. Formanden forsøger at få 
aftale om at få fjernet det hele. Grundejerforening finansierer 
nye.  

4. Forslag om støjvold ud mod Mariesmindevej: Kræver ændring af 
lokalplan med efterfølgende sagsbehandling af forvaltning og byråd. 
Kommunen har vedligeholdelsespligten over læbæltet, derfor er det 
en kommunal opgave 

5. Status 
a. Grønne: 

i. HedeDK har meddelt, at de er bagud i forhold til de 
bestilte opgaver, men de vil opmande nu. 

ii. Udfordring med højt græs visse steder, skyldes at de 
ikke kan køre p.g.a. store vandmængder. 

b. Legepladser:  
i. Rapport skal gennemgås på næste bestyrelsesmøde 

c. Veje:  
i. Erlingsminde: JBN har lavet en for høj indkørsel med 

brosten. Bil skraber på. Reklamation 
ii. Mærke stierne op (JBN Emil): bliver lavet til foråret. Det 

er for koldt nu. 
iii. Parkeringsskilt Fridasminde afventer svar fra kommune. 
iv. Vejgennemsyn af Ceciliesminde + christiansminde i f m 

Verdo 
d. Kasserer: 

i. Kasserer bør fremsende budgetter til bestyrelsen. 
6. Eventuelt: 

a. Behandles på næste bestyrelsesmøde 30. nov. hos Martin 
b. Beslutning: 11. jan, hos ? 
c. Beslutning: 22. feb hos ? 
d. generalforsamling 20. marts kl. 19.00 er vedtaget 
e. aftale afslutningsfest. hvor? tidspunkt? 
f. Generalforsamling planlægge. 
g. Facebook side? Skal Grundejerforening have en? 
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